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1. Základné informácie 
 
Dátum:   28. 9. 2016 
Miestnosť:  4.20 
Čas:   11:00 – 13:00 
Vedúci stretnutia: Ing Ivan Kapustík 
Zapisovateľ:  Bc. Jakub Chalachán 
 
Prítomný: 
1. Ing. Ivan Kapustík 
2. Bc. Jozef Blažíček 
3. Bc. Ján Ďurica 
4. Bc. Jakub Chalachán 
5. Bc. Matúš Ivanoc 
6. Bc. Maryna Kovalenko 
7. Bc. Miloš Štefčák 

 

2. Opis stretnutia 
 

V stredu sa uskutočnilo prvé spoločné stretnutie aj s vedúcim tímového projektu. Ing. Ivan 
Kapustík nás zoznámil so základnými informáciami ohľadom Robocup-u. Spomenul aktuálny stav, prešli 
sme si stránky minuloročného tímu Bender ako aj oficiálnu stránku Robocup-u, vysvetlili sme si čo sú 
to lowskills, taktiky.. Bolo nám povedané, čomu by sme sa mali prioritne venovať tento rok. Máme si 
preštudovať minuloročné tímy a ich analýzu, ako aj wiki-stránku minuloročného tímu. Následne sa 
máme dohodnúť na jednotlivých rolách v tíme, dohodnúť sa na nástroji, ktorý budeme používať na 
komunikáciu, trackovanie progressu a zadávanie úloh. 

Ing. Ivan Kapustík nám prisľúbil, že nabudúce stretnutie by mal prísť niekto z minuloročného 
tímu, kto by nás podrobnejšie zoznámil s aktuálnym stavom. Taktiež by sme mali popýtať starý tím o 
prístupy do úložiska, ku zdrojovým kódom ako aj radu ohľadom doplnkov do Eclipse. 
 

3. Poznámky 
 

Kto robí zápis z nasledujúceho stretnutie nebolo určené 


